
Carnevali: Chcemy, żeby Di Francesco był zadowolony z wyboru
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Giovanni Carnevali, dyrektor generalny Sassuolo, udzielił wywiadu dla 

tuttomercatoweb.com, w którym odpowiadał m.in. na pytania dotyczące

Eusebio Di Francesco.

Sezon wzlotów i upadków?

- Dla nas wszystko to jest doświadczeniem, ten sezon pozwolił zrozumieć trudności z

gry w europejskich rozgrywkach, jednak w tym samym czasie dał nam wielką

satysfakcję. To był sezon bardziej niż pozytywny.

Związek z Di Francesco dobiegł końca?

- W tym momencie przyszłość Eusebio Di Francesco nie jest jeszcze określona.

Rozglądamy się oczywiście dookoła, aby sprawdzić kto może być jego zmiennikiem.

W przyszłym tygodniu dokonamy ostatecznych ocen. Mamy świetne relacje z Di

Francesco, chcemy znaleźć najlepsze rozwiązanie dla wszystkich. Jest kontrakt i są

klauzule, które muszą być respektowane, intencją jest, aby skorzystali wszyscy i

upewnienie się, że trener będzie zadowolony ze swojego wyboru. 

Jaka jest przyszłość Pellegriniego, Defrela i Berardiego?

- Ciężko dziś powiedzieć. O Pellegrinim trwają otwarte rozmowy z Romą, oceny

dotyczące Berardiego trwają od dawna. W każdym sezonie mówi się, że musi

zmienić drużynę, ale tak nie jest. Zobaczymy w tym sezonie z piłkarzem, naszym

trenerem, którym na razie jest Di Francesco, a także prezydentem Squinzim. 
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